
Referat fra FAU-møte 15. februar 2024 kl. 1900 på Holviga Skole. 
 
 

Til stede:  
FAU: Tor S. Eide, Svein Atle W. Wilhelmsen, Kristoffer Evensen, Birgitte Utskot, Lina 
Henriksen, Jan Vidar R. Midtbø 
 
 
Andre: Ruth Skåre Grunnøy (rektor)  
 
 

Forfall:  
Helga Kleivene Hagby 
 
 

Referent:  
Jan Vidar R. Midtbø 

 
 

Godkjenning av innkalling 
Ingen bemerkninger 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 

Godkjenning av referat fra forrige møte 
Ingen bemerkninger 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 

Oppdatering status ny skole  
- Rivearbeid: Kontrakt er inngått med Saneringsteknikk og nabovarsel er sendt ut. 
- Ny skole: Trekker frem noen av punktene som ble avklart/bekreftet i forrige 

kommunestyre og legger ved vedtaket: 
o Konkretisering av «romslig 3-parallell skole med plass til 600 elever»: 

▪ Det er en skole som kan håndtere 3 store paralleller (i snitt 29 elever i 
hver klasse), men er også rigget for å kunne håndtere 4 paralleller på 
hvert trinn (i snitt 22 per klasse). 

▪ Netto skoleareal settes til: Netto skoleareal settes til 13 m2 per elev for 
1.-4. klasse Netto skoleareal settes til 11 m2 per elev for 5.-7. klasse. 
Det betyr at vi setter av areal til en ekstra aktivitetssal i skolebygget, 
som både skal avlaste idrettshallen, og som vil være et flott supplement 
til SFO. 

o Det skal etableres forsterket avdeling 



- Hvordan videre arbeidet for ny Holviga barneskole skal forholde seg til prosess-
arbeidet som pågår knyttet til en Internasjonal skole i Grimstad: Holviga barneskole 
lyses ut så fort som mulig, som planlagt, og sørger for at det avsettes et areal for en 
fremtidig internasjonal skole på tomta. 

 
 
 

Informasjon fra skolen 
Rektor Ruth Grunnøy informerte om status ved skolen. 

- Elevundersøkelsen:  
o Trivsel: 4/5 (likt som snittet i Grimstad) 
o Mobbetall: 7,4% av elevene sier at de blir mobbet én gang i måneden, eller 

mer. Til tross for at dette er bedre enn snittet i Grimstad, og nasjonalt, er ikke 
skolen fornøyd med dette. Skolen har nylig hatt et opplegg med politiet for 6. 
og 7. trinn, som omhandler «hvem man vil være». Dette er et tiltak som er 
rettet mot mobbing og kriminalitetsforebygging. Skolen har også andre tiltak 
på planen. 

o Skolen opplever problemer med stygg språkbruk – spesielt i 6. og 7. trinn. 
Elevrådet jobber for å øke fokuset på problemet. De ønsker blant annet å bidra 
inn i trivelsvaktsordningen i friminuttene. Skolen ønsker innspill på hvordan 
disse problemene knyttet til språkbruk kan bedres.  

- Arbeidet med inkluderende praksis fortsetter.  
- 6. og 7. trinn har hatt en veldig vellykket tur til Vegårshei. De hadde hele heisanlegget 

for seg selv. Stemningen var god, og turen dannet grunnlaget for flere nye vennskap. 
Flere elever fikk også prøve alpinski for første gang, da skileie var inkludert. Skolen 
hadde en utgift på ca. 30 000,– for dette. FAU dekker halvparten av dette. 

- Skolen opplever utfordringer med at lærerne bruker for mye av sin tid til å svare på 
meldinger og henvendelser fra foreldre. Skolen ønsker å være tilgjengelig, men ønsker 
også å bevisstgjøre foreldre på å se an viktigheten av henvendelsene de sender. 

 

Skolebåten Kjell  
Stiftelsen Skolebåten Kjell skal ha styremøte 14. mars, hvor de planlegger at å vedta at FAU 
overtar. FAU ser for seg en løsning hvor to representanter fra FAU utgjør et styre for 
stiftelsen, og at en komité på siden av FAU, står for driften av båten. FAU vil sende en melding 
til foreldrene på skolen, hvor det søkes etter medlemmer til komiteen.  
 
 

Eventuelt 
- FAU skal komme med innspill til innhold i planen for foreldremøtene. 
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